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§ 12 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  

Information från förvaltningen 

Marianne Wågström och Louise Mehdipoor, företrädare för förskole-

verksamheten i Rinkeby-Kista, informerade om arbetet med flerspråklighet  

i förskolan.  

 

Inom stadsdelsområdets förskoleverksamhet finns 80 olika språk representerade 

och det kommer fler och fler barn med språk som få talar samtidigt som antalet 

flerspråkiga förskollärare ökar. Både barn, föräldrar och personal uppmuntras 

att använda sitt modersmål. Man arbetar mycket medvetet med att synliggöra 

alla barns språk i drama, konst och rörelselekar och få barn att använda det 

språk de är bäst på.  

 

Stor vikt läggs vid samverkan med föräldrarna. I samband med att barnet börjar 

i förskolan tar man upp frågan om vad föräldrarna vill med barnets språk och 

om de i första hand vill att barnet ska utveckla sitt modersmål eller svenska 

språket. Beroende på föräldrarnas önskemål diskuterar man vad föräldrarna  

respektive förskolan måste och kan göra för att barnets språkutveckling ska  

gå i den riktning föräldrarna önskar.      

 

Frågor från nämnden  

 Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) frågade vilken beredskap 

förvaltningen har inför en sannolikt ökad flyktingtillströmning.  

 

VO-chefen Ulrika Axelsson återkommer i frågan.  

 

 Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) undrade vad som händer med  

Kista Gård. 

 

Avdelningschefen Gunnar Hörnfeldt uppgav att planerna varit att öppna en  

restaurang i huvudbyggnaden men att detta inte blivit av. Flygelbyggnaden 

hyrs ut till gästforskare och de två hus som flyttats förfaller alltmer. 

Förvaltningen har haft kontakt med fastighetskontoret men inte fått något 

närmare besked om vad som planeras när det gäller byggnaderna.  

 

När det gäller parken ligger ansvaret för skötsel och underhåll ligger på 

stadsdelsnämnden.     
 


